



Dana M. Harris, PhD. Dr. Harris has been Associate Professor of New Testament since 2013; prior to that she was Assistant Professor from 2010-2013, and adjunct faculty from 2001-2010. Her current research interests include the Epistle to the Hebrews; the Book of Revelation; Greek grammar and syntax; linguistics; hermeneutics; biblical theology; Second Temple Literature (particularly apocalyptic literature); archaeology; and historical backgrounds of the New Testament. She has written the volume on Hebrews in the Exegetical Guide to the Greek New Testaments series (Broadman & Holman, 2019) and is currently working on several projects related to the Book of Revelation. She was also a contributor to the NIV Study Bible (Zondervan, 2015). Her first-year Greek grammar will be published with Zondervan in 2020. She has also published several articles and

book chapters on Hebrews and Revelation. She has been the editor and book review editor of the Trinity Journal since 2010.

She has taught extensively at retreats, conferences, and adult Sunday school classes, and also teaches Bible and theology classes in various international contexts. Prior to coming to Trinity, Dr. Harris was the managing editor of the Hoover Digest, a quarterly academic journal covering public policy, economics, and foreign affairs, published by the Hoover Institution, Stanford University. As an undergraduate, she double-majored in International Relations and French Studies. Prior to coming to Trinity, she was also extensively involved in ministry.

哈里斯博士自 2013 年起担任新约副教授；2010—2013 年任助理教授，2001—2010 年任兼职教授。她目前的研究兴趣包括：希伯来书、启示录、希腊文文法和句法、语言学、释经学、圣经神学、第二圣殿时期的文献（尤其是天启文学）、考古学，以及新约的历史背景。她正为希腊文新约解经指南丛书（Exegetical Guide to the Greek New Testament series, Broadman & Holman, 2017）撰写希伯来书分卷，同时正在着手进行有关启示录的几个写作项目。她参与了圣经新国际版研读本（NIV Study Bible, Zondervan, 2015）的编写。自 2010 年以来，她一直担任三一学报（Trinity Journal）的编委和书评主编。

哈里斯博士一直在各种退修会、营会和成人主日学进行广泛的教导，她还在世界各地许多圣经和神学课程当中执教。她在进入三一神学院之前是胡佛文摘（Hoover Digest）的执行主编，该学术季刊由斯坦福大学、胡佛研究所出版，内容涵盖公共政策、经济和外交事务。她获得的本科双学位分别是国际关系和法语研究。她进入三一神学院之前在许多领域参与服事。